
 
 
Artikel-42-vragen 

Een nette straat na aanleg glasvezel 
De afgelopen weken is het Woerden duidelijk zichtbaar: er worden glasvezelkabels 
aangelegd. De Woerdense VVD is hier blij mee, omdat na het buitengebied ook eindelijk 
Woerden, Kamerik en Zegveld worden voorzien van een snellere internetverbinding. De 
aanleg van het netwerk lijkt echter niet op alle plekken netjes plaats te vinden: zowel in de 
binnenstad als in andere wijken heeft de VVD gehoord en gezien dat de bestrating na 
aanleg niet zorgvuldig wordt hersteld. Stenen worden scheef of met veel tussenruimte 
teruggeplaatst, soms lijken andere stenen gebruikt en op een enkele plek zijn stenen 
gebroken of ontbreken geheel.  

          

Inwoners en ondernemers storen zich hier begrijpelijkerwijs aan. De komst van glasvezel is 
toe te juichen, maar onze stad en dorpen moeten er vervolgens wel goed uit blijven zien. Het 
onderhoud van de openbare ruimte is al niet overal in de gemeente op orde, maar voor de 
VVD is dat extra reden om erop toe te zien dat die situatie niet verergert. 

Daarom heeft de VVD-fractie de volgende vragen aan het college: 

1. Op welke wijze wordt door het college toegezien op de aanleg van glasvezelkabels 
in de gemeente, inclusief het herstellen van de grond in oude staat? 

2. Welke afspraken heeft het college gemaakt met de bedrijven die het 
glasvezelnetwerk aanleggen en exploiteren, in het bijzonder met betrekking tot door 
de aanleg ontstane schade aan gemeentelijke eigendommen? 

3. Hoeveel locaties waar glasvezelwerkzaamheden tot onzorgvuldige herbestrating / 
een slordig straatbeeld hebben geleid zijn momenteel bij het college in beeld (op 
basis van meldingen, waarneming door de gemeente of anderszins)? 

Het lijkt erop dat plekken waar de straat in eerste instantie slordig was dichtgemaakt, 
naderhand is hersteld (zie foto: na werkzaamheden en twee dagen later). Van inwoners 
hebben wij vernomen dat de gemeente hierop na meldingen actie heeft ondernomen. De 
VVD maakt daarvoor een groot compliment naar de gemeentelijke organisatie. Toch is dit 
niet de bedoeling: wanneer bedrijven die glasvezel aanleggen de straat opgeruimd 
achterlaten, kost dit de gemeente geen tijd én geld – dat voor het onderhoud van straten, 
wegen en groen al hard genoeg nodig is. De VVD hoopt dan ook dat er inmiddels ook 
contact is geweest met de aanleggende bedrijven, waardoor de werkzaamheden 
momenteel beter verlopen. 



 
 
 

   

Na werkzaamheden   Enkele dagen later 

 

Daarom stellen wij aanvullend graag de volgende vragen: 

4. Welke werkzaamheden zijn en worden door de gemeente uitgevoerd om de 
plaatsen waar glasvezelkabels zijn gelegd en de straat niet zorgvuldig is 
dichtgemaakt, te herstellen? 

5. Welke kosten zijn met de onder 3 genoemde werkzaamheden gemoeid? 
6. Ziet het college mogelijkheden en is het college bereid deze kosten op de 

aanbieders van telecommunicatienetwerken als bedoeld in art. 5.7 
Telecommunicatiewet te verhalen? Zo nee, waarom niet? Zijn andere juridische 
grondslagen denkbaar? 

7. Hoe borgt het college dat op de plekken waar momenteel of in de komende 
maanden nog kabels worden aangelegd de aanleg en herstel van de bestrating 
zorgvuldig plaatsvinden? 
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